



Gå fremtiden i møde med JH Agro A/S

Hos JH Agro skaber vi merværdi og miljøværdi. Vores fundament er kundefokuseret innovation, og alle vores produkter og services er derfor udviklet af landmænd til landmænd. Vi hjælper hver dag landmænd i hele Europa med at integrere innovative løsninger, der kan optimere deres produktion. Med fødderne solidt plantet i vores stolte traditioner skuer vi fremad: Vi udvikler løbende vores produkter og sætter nye standarder i landbrugssektoren.

Gehen Sie mit JH Agro A/S der Zukunft entgegen

Wir bei JH Agro schaffen Mehrwert und Umweltwert. Unser Fundament ist kundenorientierte Innovation – alle unsere Produkte und Dienstleistungen werden daher von Landwirten für Landwirte entwickelt. Wir helfen Landwirten in ganz Europa täglich dabei, innovative Lösungen zur Optimierung ihrer Produktion zu integrieren. Fest in unseren stolzen Traditionen verwurzelt, blicken wir nach vorn: Wir entwickeln laufend unsere Produkte und setzen neue Maßstäbe im Agrarsektor.

Meet the future with JH Agro A/S

At JH Agro we create added value and environmental value. Our foundation is customer-oriented innovation, and all of our products and services are therefore developed by farmers for farmers. Every day we help farmers all over Europe integrate innovative solutions that can optimise their production. With our feet firmly planted in our proud traditions, we are looking forward: We constantly develop our products and set new standards in the agricultural sector.



Serviceaftale

En serviceaftale hos os er skræddersyet til dig. Med den i hånden sikrer vi, at dit forsøringsanlæg eller din ministrør altid kører optimalt. Vores montører står derfor klar til at besvare dit opkald på vores vagttelefon 24 timer i døgnet – hele året rundt.

Servicevertrag

Ein Servicevertrag mit uns wird bedarfsgerecht auf Sie zugeschnitten. Damit stellen wir sicher, dass Ihre Versäuerungsanlage oder Ihr MiniStrø stets optimal laufen. Unsere Monteure stehen Ihnen daher jederzeit rund um die Uhr telefonisch zur Verfügung – das ganze Jahr über.

Service agreement

A service agreement with us is tailored for you. With this in hand, we ensure that your acidification system or feed and bedding machine always operate optimally. Our installers are therefore ready to respond to your enquiry 24 hours a day – the year round.



JH Forsuring NH4+

Et forsøringsanlæg fra JH Agro giver både gevinst i stalden og på marken. Anlægget reducerer ammoniak i stalden og forbedrer indeklimaet for både dyr og ansatte. Samtidig bibringer anlægget en højere gødningsværdi.



JH Versäuerung NH4+

Eine Versäuerungsanlage von JH Agro ist sowohl im Stall als auch auf dem Feld ein Gewinn. Die Anlage reduziert Ammoniak im Stall und verbessert das Raumklima für sowohl Tiere als auch Beschäftigte. Gleichzeitig sorgt die Anlage für einen höheren Düngewert.



JH Acidification NH4+

An acidification system from JH Agro benefits both the stable and the field. The system reduces ammonia in the stable, and improves the indoor environment for both animals and employees. At the same time, the system provides a higher fertiliser value.

JH MiniStrø

JH MiniStrø er et automatisk system til strøning af halm eller foder i stalden. Den lydsvage, elektrisk drevne robot fås i forskellige størrelser og programmeres til at strø efter behov.

JH MiniStrø

JH MiniStrø ist ein automatisches System zum Streuen von Stroh oder Futter im Stall. Der geräuscharme, elektrisch angetriebene Roboter ist in verschiedenen Größen erhältlich und wird je nach Bedarf programmiert.

JH MiniStrø

JH MiniStrø is an automatic system for distributing bedding or feed in the stable. The quiet, electrically powered robot is available in different sizes and is programmed to scatter as needed.



JH Staldservice

Med JH Staldservice holder vi dig kørende. Vi hjælper med at opgradere, udskifte eller reparere alt fra foderanlæg til pumper og siloer. Vores eget team af montører kører hurtigt ud og løser problemet – så din produktion kan køre videre!

JH Stallservice

Mit JH Stallservice sind Sie jederzeit betriebsbereit. Wir helfen Ihnen bei Nachrüstung, Austausch oder Reparatur – angefangen von Futteranlagen bis hin zu Pumpen und Silos. Unser eigenes Monteurteam ist schnell unterwegs, um das Problem zu lösen, damit Ihre Produktion weiterlaufen kann!

JH Stable service

JH Stable service keeps you running. We help upgrade, replace or repair everything from feed systems to pumps and silos. Our own team of fitters quickly deploys to solve the problem – so your production can keep on running!

JH Agro A/S
Lundholmvej 41
7500 Holstebro
+45 97 42 81 89
info@jhagro.com

www.jhagro.com



Præcise og pålidelige pH-målinger til landbruget

Tlf.: +45 4582 2094
Farum Gydevej 64, DK-3520 Farum
oxyguard@oxyguard.dk
www.oxyguard.dk



Eberhardt
PROCESINSTRUMENTERING

Erfaring
siden 1972

MÅLEINSTRUMENTER TIL
OVERVÅGNING & OPTIMERING
AF PROCESSER

Læs mere på: www.ee.dk

Tlf.: 45 89 33 66 · info@ee.dk



PRODUKTIONSUDSTYR I STÅL AF HØJ KVALITET

SteelXperts er en moderne, ordreproducerende virksomhed, som arbejder inden for alle områder af stålindustrien. Vi har kunder i ind- som udland.

STEEL XPERTS

Nybo Høje 6 • 7500 Holstebro • Tlf.: 9742 8888
info@stxp.dk • www.steelxperts.dk

We safeguard your raw materials...

Our specialization:

- Modular square silos in galvanized or stainless steel for indoor and outdoor use
- Transport equipment and accessories



📍 Morrevej 7 • DK-7500 Holstebro • 📞 +45 97 43 50 66
✉ info@bmsilo.com • 🌐 bmsilo.com

